



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 更正

關於2004年4月2日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊” 類別 16-20, 第 72 頁, 有關商標註冊申請編號200303063的記項應不予理會。該申請的修訂記項已於2004年4月30日公布。

關於2004年4月23日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊” 類別 31-35, 第 74 頁, 商標註冊申請編號300181368 的提交日期應為“19-03-2004”。

## ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 2 April 2004:

Under the section “Acceptance for Registration” Class 16-20, on page 72, the entry in relation to Trade Mark Application No. 200303063 should be disregarded. A revised entry in relation to that application has been published on 30 April 2004.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 23 April 2004:

Under the section “Acceptance for Registration” Class 31-35, on page 74, the date of filing of Trade Mark Application No. 300181368 should read “19-03-2004”.